
Social- og Ældreudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 21. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 187
Vil ministeren – i forlængelse af Socialstyrelsens udmeldinger om, at man nu vil imple-
mentere projekterne ”Sammen om familien” og ”Én familie - én indgang”, oplyse hhv:
– Hvorfor man ikke ruller det ud til flere end 25 kommuner i første omgang?
– Hvordan dette arbejde kommer til at spille sammen med de forhandlinger, der tidlige-

re har været om en ny hovedlov og nærhedsreform med mere helhedsorienterede 
indsatser med mulighed for en individuel indsats på tværs af social-, beskæftigelses-, 
sundheds- og uddannelsesområdet?

– Status på arbejdet med en ny hovedlov?
Der henvises til pressemeddelelsen: Koordineret sagsbehandling giver forældre til børn 
med handicap mere overskud og øger deres tillid til kommunen på Socialstyrelses hjem-
meside den 20. januar 2021.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Charlotte Broman Mølbæk (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Charlotte.Broman@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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